
Razprava o Dogovorih
Predsedstva Krajevnih konferenc SZDL naj bi še pred koncem

septembra razpravljala o našem glasilu in podala o njem svoje
mnenje. Predsedstvo občinske konference SZDL v Centru je na-
mreč razpravljalo o »Dogovorih« že 12. maja in takrat sklenilo, naj
bi o tem podala svoje mnenje predvsem predsedstva KK SZDL.

Razprava naj bi med drugim odgovorila na vprašanje, ali »Dogo-
vori« sledijo temeljni vsebinski zasnovi, na podiagi katere naj bi v
glasilu obravnavali vse tiste zadeve, ki so zanimive za našo občino
in posamezno krajevno skupnost, vendar ne morejo najti prostora v
velikih sredstvih javnega obveščanja, kot so RTV, Delo, Dnevnik.
Kaj bi bilo potrebno v Dogovorih dodati, spremeniti, opustiti.

Na podlagi mnenj, pripomb in predlogov iz razprave bosta izdaja-
teljski svet in svet za informiranje pri OK SZDL skupno oblikovala
poiitično oceno o občinskem glasilu »Dogovori«, kakor tudi nas-
ploh o vsebini in obliki tega glasila.


